
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 28.04.2016 

Roald Kvamme (A) stilte spørsmål ved innhaldet i RS 33/16 "Arna-Bergen. Takstsamarbeid med NSB". Eit 

samla utval bad den politiske og administrative leiinga i fylkeskommunen om å leggje trykk på 

departementet for å få fortgang i saka.

I samband med RS 42/16 "Kunngjorte konkurranser om drift av fylkesvegferjesamband" spurde Marthe 

Hammer (SV) om støtte frå NOX-fondet vert aktuelt seinare i prosessen. Direktøren for Skyss stadfesta 

dette.


